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Nacka kommun 

Investeringsbidrag 2022 – Ansökningsperiod 2 
Sammanfattningar och bedömningar 

A) Älta Tennisklubb 
Projekt:  Bergvärme 
Fastighet:  Älta Idrottsväg 19 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2022-12-31 
Ansökt belopp: 50 000 kronor 
Beslutsförslag:  50 000 kronor 

Älta TK äger sin egen anläggning. Klubben önskar installera en 
bergvärmeanläggning för att minska sin miljöpåverkan genom en klart lägre 
elförbrukning då de har direktverkande el i dagsläget. Föreningen önskar 
investera närmare 300 000 kronor i en modern bergvärmeanläggning då det ökar 
tryggheten och säkerheten samt tillgodoser behovet av mängden varmvatten till 
medlemmarna. Föreningens ideella byggrupp kommer genomföra de 
arbetsuppgifter som är möjliga.  
 
Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen vill investera i en 
bergvärmeanläggning utifrån ett miljöperspektiv men även utifrån att 
investeringen till följd av dagens stigande elpriser kommer att bidra till en ökad 
ekonomisk trygghet. Enheten bedömer även att investeringen bidrar till ökad 
folkhälsa och stimulerar till fysisk aktivitet samt bidrar till ett bredare utbud av 
föreningsdrivna fritidsaktiviteter för barn och unga då föreningen inte bedriver 
sin verksamhet i kommunalt finansierade lokaler/anläggningar. Att föreningen tar 
den största andelen av kostnaden samt bidrar genom ideellt arbete bedöms även 
positivt.  

Enheten föreslår att ansökan beviljas med 50 000 kronor.  

B) Boo KFUM Idrottsavdelning 
Projekt:  Förbättrad innemiljö och klimatskydd i bordtennishall 
Fastighet:  Boo KFUM rackethall, Mensättravägen 36 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2022-12-31 
Ansökt belopp: 100 000 kronor 
Beslutsförslag:  50 000 kronor 

Boo KFUM Idrottsavdelning driver en rackethall i Boo. Föreningen ser till följd 
av omvärldsläget en risk för att kostnaderna för uppvärmning av rackethallen 
kommer att stiga avsevärt. Föreningen har därför inkommit med en ansökan om 
investeringsbidrag för att köpa in nya luftvärmepumpar till sin rackethall. 
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Föreningen har även ansökt om stöd från Riksidrottsförbundet för investeringen 
som uppskattas uppgå till cirka 700 000 kronor.  

Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen vill säkerställa en lägre 
elkonsumtion för uppvärmning av sin rackethall genom att byta till 
luftvärmepumpar. Det anses positivt både utifrån ett miljöperspektiv men även 
utifrån att investeringen till följd av dagens stigande elpriser kommer att bidra till 
en ökad ekonomisk trygghet för föreningen. Enheten bedömer även att 
investeringen bidrar till ökad folkhälsa och stimulerar till fysisk aktivitet samt 
bidrar till ett bredare utbud av föreningsdrivna fritidsaktiviteter för barn och unga 
då föreningen inte bedriver sin verksamhet i kommunalt finansierade 
lokaler/anläggningar. Att föreningen har ansökt om stöd från 
Riksidrottsförbundet samt tar en stor andel av kostnaden själva bedöms även 
positivt.  

Enheten föreslår att ansökan beviljas med 50 000 kronor.   

C) Nacka Hockey 
Projekt:  Renovering av skottramp 
Fastighet:  Bakom Nacka ishall, Griffelvägen 11 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2022-12-31 
Ansökt belopp: 50 000 kronor 
Beslutsförslag:  50 000 kronor 

Nacka Hockey har inkommit med en ansökan om investeringsbidrag för att 
bygga upp en ny skottramp bakom Nacka ishall. En skottramp för ishockey kan 
liknas med en driving range för golf. Nacka Hockey beskriver även att den 
fungerar som en samlingspunkt där både tjejer och killar umgås utanför den 
ordinarie verksamheten. Föreningens skottramp har nyttjats flitigt och är i behov 
av nya golv, skyddsnät och målburar. Arbetet kommer att utföras ideellt av 
föreningens medlemmar i så stor utsträckning som möjligt.  

Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen fortsatt vill erbjuda en skottramp 
till sina medlemmar. En skottramp som kan nyttjas av alla bedöms skapa mer 
likvärdiga förutsättningar att träna på sin idrott då det annars endast är de med 
skottramp hemma på tomten som har möjlighet att specifikt träna på skott och 
passningar. Enheten bedömer även att det är positivt att arbetet kommer att 
utföras ideellt av föreningens medlemmar.  

Investeringsbidrag beviljas normalt sett endast till föreningar som äger eller hyr 
sina anläggningar/lokaler. Då skottrampen bör placeras i nära anknytning till 
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ishallen finns inte denna möjlighet för föreningen. Enheten avser dock skriva en 
överenskommelse med föreningen där föreningen upplåts nyttja en yta utanför 
ishallen. Föreningen önskar även att tillgänglighetsgöra rampen så att de som 
spelar parahockey/kälkhockey också ska kunna nyttja den. Enheten kommer 
tillsammans med föreningen efter genomförd renovering se över lämpliga 
lösningar som möjliggör att man kan ta sig till skottrampen med rullstol. 
Fastighetsenheten har även åtagit sig att renovera staketet kring skottrampen efter 
genomförd renovering då detta är utslitet.  

Enheten föreslår att ansökan beviljas med 50 000 kronor.  

D) Saltsjöbadens Sjöscoutkår 
Projekt:  Luftvärmepumpar Briggen 
Fastighet:  Samskolevägen 4, Saltsjöbaden 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2023-01-31 
Ansökt belopp: 60 000 kronor 
Beslutsförslag:  50 000 kronor 

Saltsjöbadens Sjöscoutkårs klubbstuga Briggen byggdes på 80-talet. År 2008 
investerade föreningen i installation av två luftvärmepumpar för att minska 
elkonsumtionen i samband med uppvärmning av lokalen. Föreningen upplever 
att investeringen var väldigt bra men luftvärmepumparna har nu tyvärr nått sin 
tekniska livslängd. En av luftvärmepumparna har redan slutat fungera helt och 
den andra är på väg att ge upp. För att undvika att hamna i en situation där de 
tvingas använda sig av elelement vill föreningen därför byta ut 
luftvärmepumparna.  

Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen vill säkerställa en lägre 
elkonsumtion för uppvärmning av sin klubbstuga genom att byta ut 
luftvärmepumparna. Det anses positivt både utifrån ett miljöperspektiv men även 
utifrån att investeringen till följd av dagens stigande elpriser kommer att bidra till 
en ökad ekonomisk trygghet för föreningen. Enheten bedömer även att 
investeringen bidrar till ökad folkhälsa och stimulerar till fysisk aktivitet samt 
bidrar till ett bredare utbud av föreningsdrivna fritidsaktiviteter för barn och unga 
då föreningen inte bedriver sin verksamhet i kommunalt finansierade 
lokaler/anläggningar. Att föreningen tar en stor andel (cirka 40 000 kronor) av 
kostnaden bedöms även positivt.  

Enheten föreslår att ansökan beviljas med 50 000 kronor.  

E) Compass Sportryttarklubb 
Projekt:  Laddstolpe 
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Fastighet:  Erstaviksvägen 200 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2023-01-31 
Ansökt belopp: 35 000 kronor 
Beslutsförslag:  35 000 kronor 

Compass Sportryttarklubb vill investera i en laddstolpe i syfte att göra 
anläggningen mer miljövänlig då målet med investeringen är att införskaffa sig en 
traktor och andra fordon som drivs av el istället för fossila bränslen. Laddstolpen 
ska ej användas för laddning av privata fordon.  

Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen utifrån ett miljöperspektiv vill 
investera i en laddstolpe för att på sikt kunna övergå till eldrivna fordon. Enheten 
bedömer även att investeringen bidrar till ökad folkhälsa och stimulerar till fysisk 
aktivitet samt bidrar till ett bredare utbud av föreningsdrivna fritidsaktiviteter för 
barn och unga då föreningen inte bedriver sin verksamhet i kommunalt drivna 
lokaler/anläggningar.  

Enheten föreslår att ansökan beviljas med 35 000 kronor.  

F) Saltsjöbadens Slalomklubb 
Projekt:  Belysning, reparation och uppgradering 
Fastighet:  Slalombacken, Vinterstadion Saltsjöbaden 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2023-03-31 
Ansökt belopp: 50 000 kronor 
Beslutsförslag:  50 000 kronor 

Saltsjöbadens Slalomklubb vill uppgradera belysningen vid föreningens 
slalombacke.  

En stor del av klubbens verksamhet bedrivs på kvällstid under vinterhalvåret då 
det är mörkt ute. Utan tillfredsställande belysning kan en säker verksamhet ej 
bedrivas. Belysningen består idag av 23 stolpar och totalt cirka 50 armaturer. 
Belysningen i två av stolparna fungerar i dagsläget inte. Projektet avser att 
reparera trasig belysning, minska riskerna för framtida driftstörningar genom att 
byta ut luftledning till markledning, samt gradvis byta ut halogenarmaturer mot 
mer energieffektiva LED armaturer. Den totala investeringskostnaden är cirka 
200 000 kronor och föreningens medlemmar kommer även att bidra med cirka 
100 timmars ideellt arbete.  

Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen vill erbjuda en säker verksamhet 
samt säkerställa en lägre elkonsumtion genom att byta ut och uppgradera 
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belysningen. Det anses även positivt både utifrån ett miljöperspektiv men även 
utifrån att investeringen till följd av dagens stigande elpriser kommer att bidra till 
en ökad ekonomisk trygghet för föreningen. Enheten bedömer även att 
investeringen bidrar till ökad folkhälsa och stimulerar till fysisk aktivitet samt 
bidrar till ett bredare utbud av föreningsdrivna fritidsaktiviteter för barn och unga 
då föreningen inte bedriver sin verksamhet i en kommunalt driven anläggning. 
Att föreningen finansierar den största andelen (cirka 100 000 kronor) av 
kostnaden samt ställer upp med cirka 100 timmars ideellt arbete bedöms även 
positivt.  

Enheten föreslår att ansökan beviljas med 50 000 kronor.  

G) Nacka Hundungdom 
Projekt:  Nytt klubbhus 
Fastighet:  Apportvägen 1, Nacka 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2023-06-30 
Ansökt belopp: 50 000 kronor 
Beslutsförslag:  50 000 kronor 

Nacka Hundungdom har tidigare haft ett eget klubbhus på mark som Nacka 
Brukshundsklubb arrenderar av kommunen. Taket på föreningens klubbhus 
blåste dock av och resulterade i att kommunen rev hela klubbhuset då det var i 
dåligt skick. Under pandemin har föreningen inte haft behov av ett klubbhus då 
aktiviteterna har bedrivits utomhus men nu har antalet aktiviteter ökat och blivit 
fler än någonsin. Föreningen vill därför även kunna erbjuda aktiviteter inomhus, 
särskilt under årets mörkare månader.  

Föreningen avser teckna ett avtal med Nacka Brukshundsklubb avseende 
klubbhuset som säkerställer att verksamheten kan fortsätta bedrivas.   

Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen vill återuppbygga sitt klubbhus för 
att kunna erbjuda fler aktiviteter under hela året. Det anses även positivt utifrån 
ett mångfaldsperspektiv då föreningen erbjuder en verksamhet som även lockar 
deltagare som inte är intresserade av idrott eller andra mer vanligt förekommande 
fritidsaktiviteter.  

Enheten bedömer även att investeringen bidrar till ökad folkhälsa och stimulerar 
till fysisk aktivitet samt bidrar till ett bredare utbud av föreningsdrivna 
fritidsaktiviteter för barn och unga då föreningen inte bedriver sin verksamhet i 
kommunalt finansierade lokaler/anläggningar. Att föreningen tar en stor andel 
(cirka 65 000 kronor) av kostnaden bedöms även positivt.  
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Det framgår i riktlinjerna för investeringsbidraget att bidrag normalt sett endast 
beviljas till föreningar som äger eller hyr sina anläggningar/lokaler. Då Nacka 
Hundungdom inte har ett eget arrende utan avser placera sin nya klubbstuga på 
mark som arrenderas av Nacka Brukshundsklubb finns inte denna möjlighet för 
föreningen. Att Nacka Brukshundsklubb har ett arrende med kommunen som 
sträcker sig fem år framåt i tiden samt att föreningarna skriver en 
överenskommelse där Nacka Hundungdom upplåts nyttja en yta för sin 
klubbstuga anses dock uppfylla syftet med riktlinjen.  

Enheten föreslår att ansökan beviljas med 50 000 kronor.  

H) Järla IF Orientering och Skidor 
Projekt:  Åtgärda fel i entréfunktion 
Fastighet:  Järlagården 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2023-06-30 (beroende på tjälen) 
Ansökt belopp: 50 000 kronor 
Beslutsförslag:  23 000 kronor 

Järla IF Orientering och Skidor har under de senaste åren genomfört en 
upprustning av sin klubbstuga Järlagården som ursprungligen uppfördes på 40-
talet. Nästa steg i upprustningen är att åtgärda problem i relation till husets två 
entréer då deras tekniska livslängd är till ända. För att säkra att vatten inte rinner 
in i huset vid skyfall och för att medge avrinning från huset krävs en översyn av 
marken framför entréerna och för att minska det invändiga slitaget krävs nya 
entréplattor. 

Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen vill fortsätta arbetet med 
upprustningen av Järlagården. Enheten bedömer även att investeringen bidrar till 
ökad folkhälsa och stimulerar till fysisk aktivitet samt bidrar till ett bredare utbud 
av föreningsdrivna fritidsaktiviteter för barn och unga då föreningen inte bedriver 
sin verksamhet i kommunalt finansierade lokaler/anläggningar. Nämnden har 
under föregående år beviljat flera investeringsbidrag i relation till upprustningen. I 
denna ansökningsperiod har många föreningar inkommit med ansökningar om 
investeringsprojekt som avser sänka elkonsumtionen och säkerställer en fortsatt 
verksamhet. Då föreningen har erhållit flertalet investeringsbidrag under 
föregående år samt att andra inkomna ansökningar i större utsträckning 
säkerställer lägre elförbrukning och framtida verksamhet anser enheten att 
nämnden bör prioritera andra ansökningar. Förslag till beslut är baserat på 
återstående medel i investeringsbidragets budget.  

Enheten föreslår att ansökan beviljas med 23 000 kronor. 
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I) Boo FF 
Projekt:  Anpassningar av Boovallens kansli och cafeteria 
Fastighet:  Boovallen 1 
Tidpunkt:  2022-11-15 – 2023-01-31 
Ansökt belopp: 50 000 kronor 
Beslutsförslag:  Avslag 

Boo FF har inkommit med en ansökan om att anpassa sina lokaler. Föreningen 
uppger att de idag har stora utmaningar med varuflöden och hantering av 
material. Föreningen uppger att investeringen kommer att leda till en hållbar 
hantering och i slutändan innebära en säkrare miljö, ökad hållbarhet och att 
föreningen kan fokusera på sitt huvuduppdrag, att få barn i rörelse.  

Enhetens bedömning:  
Enheten anser att det är positivt att föreningen vill utvecklas på flera plan för att 
kunna lägga fokus på att få barn i rörelse. Vad föreningen avser göra för bidraget 
framgår dock inte tydligt och därför kan inte enheten göra en bedömning av 
investeringens effekter. Baserat på inkomna underlag anser enheten att de 
utvecklingsbehov föreningen lyfter i sin ansökan primärt handlar om 
verksamhetens planering och därav anser enheten att föreningen bör se över 
rutiner och arbetssätt. Enheten har efterfrågat kompletteringar av föreningen då 
ansökan inte bedöms som komplett men föreningen har inte inkommit med 
förtydliganden.  

Enheten föreslår att ansökan avslås och att föreningen uppmanas att inkomma 
med mer utförliga ansökningar framöver. 
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